
                Protokoll fört vid styrelsemöte 
                Kungsbacka ridklubb 849400–2533, 18:e februari 2025  

 
Närvarande: 
Judith Pettersson 
Johan Gertsson 
Elinor Filipsson 
Anna Karin Anckar 
Lollo Paris 
Ulrika Strandberg 
Frida Norstedt 
Therese Törnell 
Linda Brynå 
Stina Bäckerstam 
Wilma Wallöf 
Anna Ek 
 
Närvarande via länk/telefon 
Viktoria Eriksson 
Marcus Dagnelid  

 

 
§ 1  Ordförande förklarar mötet öppnat. 

 
§ 2 Till att föra dagens protokoll utses Therese Törnell 

 
§ 3  Mötet godkände den i förväg utsända dagordningen. 
 
§ 4 Val av justerare att jämte ordförande att justera dagens protokoll - Ulrika Strandberg. 

 
§ 5 Föregående mötesprotokoll. 

Logglistan skickas ut igen då denna inte var öppningsbar. Judith mailar. 

 
§ 6  Ekonomi. januari & februari ser positivt ut, några poster är ligger fel på 

kontogrupperna vilket blir missvisande. Louise stämmer av med Helena 

§ 7 Kuse. Planerar nya kurser inför framför allt påsklovet 

§ 8 Arbetsgrupper 2025 , Tävling – Ulrika & Frida, Ridskola – Linda, Elinor,  It – Johan,  
Sponsorer- Anna-Karin,  Sekreterare  - Therese, Kuse – Wilma och Stina 

 

  

§ 9 Verksamhetsrapport 

 -övergripande  - miljötänk utvärdera nytt strömedel, ny produkt som tillsammans med 
halmpellets innebär att man inte behöver mocka – snabb förruttnelse. personal ska på 
studiebesök till Eco Stables 26/4 kl.14.00 för att se hur det fungerar 

 Anna, Viktoria & Louise har varit på utbildning på Företagarcentrum 



 - Ridskola – rullar på bra, personalen jobbar mycket med säkerheten på och runt 
anläggningen just nu 

 - Hästar - Viktoria ska titta på en ny häst i slutet på veckan 6 år. Önskemål om att listan 
på hästar som inte längre är i verksamheten hamnar på en egen flik, samt en 
markering på de hästar/ponnysar som behöver avvecklas inom kort. Fler hästar 
behöver köpas in under året då många hästar/ponnysar är gamla och behöver 
pensioneras. Louise stämmer av avskrivning av hästar med Helena 

 - Tävlingar – Pay and learn på förslag. Bra start på tävlingsåret, fler starter hitintills i år 
i jämfört med förra året. Mer sponsorer över lag och Grand Prixen var väldigt lyckad. 
Dressyrtävling till helgen med pay and ride dagen innan. Divisions lagen är anmälda 
och Div 1 reds i helgen. 

 - Privatstallet 1 ledig plats förnärvarande 

 

§ 10 Möte med kommunen - 9 april, möte med alla ridklubbar i kommunen. Johan & Louise 
kommer att företräda Kungsbacka Ridklubb på mötet. 

§ 11  Arbetsmiljö -  

§ 12  Cafe´  - Går bra med varierande besökare. Svårt att beräkna vad som går åt. Behov av 
inköp en ny kaffekokare, toastjärn och fritös till cafét. 

§ 13 Xenophone -  Avtal förnyas i november men behöver sägas upp med tanke på 
avveckling av förtaget inom snar framtid och vi behöver hitta en annan lösning som är 
hållbar och fungerande. Till nästa möte undersöks hur vi går vidare med eller utan 
Xenophone. 

§ 14 Inköp ny harv – beslut om att investera i en ny harv togs – harven testades under 
Grand Prixen med väldigt gott resultat. 

§ 15  Övriga frågor – medlemsavgift för personal, hur gör andra klubbar – Louise stämmer 
av med Lotta Hillbom och Anna EK stämmer av med Anna Hannell hur stadgarna ser 
ut. Beslut fattas på nästa möte. 

 

§ 17 Nästa möte blir 22/4  kl. 18:00 på KRK 

 

 

 

 

 

Vid protokollet 18/2 25   Protokollet justeras 

 

 

Judith Pettersson   Ulrika Strandberg 
 


